
Referat af ordinær generalforsamling lørdag den 18/6 2022. 

Fremmødt:      Bestyrelsen 6 

                             Deltagere 10 

Ad. 1: Villum blev valgt. 

Der blev rejst tvivl om generalforsamlingens lovlighed. Bestyrelsen beklager, at indkaldelsen er kommet for 
sent ud og at vi fremadrettet vil sørge for at invitationerne vil blive sendt ud i henhold til de til enhver tid 
gældende vedtægter. 

Ad. 2: Formanden redegjorde for arbejdet med revision af de gamle vedtægter. Forslag er sendt til 
kommunen og der afholdes møde den 28/6 kl. 10. 

•         Et stille år med kun et højvande, der gik over havnemolen. 
•         Formanden redegjorde for arbejdet i bestyrelsen med evt. høfder og/eller sandfodring. 
•         Der er en god dialog med Slagelse kommune. 

Der blev foreslået at tage kontakt med digelaget på Sydlolland. 

Debat om digets ’tilhørsforhold’. Det blev foreslået, at Slagelse kommune kunne overtage det. 

Det blev foreslået, at bestyrelsen begyndte at tale om/arbejde for en forhøjelse af diget i et kortere 
tidsperspektiv. 

Debat om bevoksning på diget. Slåning blev lovet af bestyrelsen. 

Ad. 3: Regnskabet blev fremlagt af kassereren. Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen efter 
nogen samtale om betalingsfordeling. 

Ad. 4: Kassereren fremlagde budget for 2023. 

Ad. 5: Valg til bestyrelsen. Hanne og Jacob blev genvalgt. 

Ad. 6: Eventuelt. 

Debat om færdsel på diget og vedligehold. 

Referent: Jacob. 

 


